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§ 92 

Anmälan av extra ärenden 

Beslut 
Föredragningslistan ändras enligt följande: 
 
Ärende ”Revidering av nämndernas reglementen för utökad samordning och upphandling 
av IT-tjänster/system” tas upp som punkt 7. 
 
 
- - - - - 
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§ 93 

Aktuell information 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 
- Drogfritt Nacka  
Fritidsnämnden har ansvar att bidra med aktiviteter/åtgärder under punkterna: 
A. Nolltolerans mot Narkotika, Doping och Alkohol för barn och unga 
B. Minska tobaksbruk och förhindra att barn och unga börjar använda tobak 
Det gör fritidsnämnden genom att: 
• erbjuda föreningslivet kompetensutveckling genom Utmärkt förening där ANDT är ett av 
fem arbetsområden. Föreningarna skapar policydokument och handlingsplaner. 
• informera föreningslivet om kostnadsfria utbildningar i ANDT som Stockholmsidrotten 
erbjuder. 
• erbjuda kostnadsfria och drogfria mötesplatser och evenemang för barn och unga, 
exempelvis simhallar, fritidsgårdar, öppna mötesplatser, öppen idrott och ungdomsfester.  
• fritidsgårdarna har handlingsplaner/rutiner kring hur de ska agera vid misstanke om 
ungdomar som är i kontakt med alkohol, narkotika, tobak, doping.    
• fritidsgårdarna ingår även i nätverk med socialtjänst och polis.  
• tillsammans med enheten för fastighetsförvaltning och idrottsdriftsenheten stärkt upp 
skyltning om tobaksfria miljöer runt Nackas idrottsanläggningar. 
 
- Information om multihallen i Fisksätra  
Anna Kristiansson informerar om multihallen i Fisksätra.  

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade att få en dragning från enheten för fastighetsförvaltning kring 
uppgifterna om den befintliga hallens skick och driftskostnad. 
 
Därefter yrkade Ella Tegsten (S) att få en informationsredogörelse vilka extra kostnader 
som förekommit placering av multihallen för Hamnvägen.  
 
Gunilla Grudevall Steen (S) yrkade avslag på Ella Tegstens (S) yrkanden. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden avslog Ella Tegstens tilläggsyrkanden.  
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Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Punkt 4 redovisades att nuvarande hallen i Fisksätra är i ok skick och att flytten beror på 
merkostnader för byggnation. Därför yrkade S på följande men fick avslag av majoriteten. 
Detta för att det är viktigt att veta exakta merkostnader för ärendet och eventuella 
påståenden i sociala medier. 
 
S Yrkar att få en dragning från fastighetsenheten kring uppgifterna om den befintliga 
hallens skick och driftskostnad  
Yrkar att få en informations redogörelse vilka extra kostnader som förekommit placering 
av multihallen för hamnvägen 
  
 Vid denna punkt borde även ärendet av ishallarna i järlahöjden dragits med det förekom 
inte.” 
 
Bosse Ståldal (NL)lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Det är oacceptabelt att:  
- FRN inte fick information om att kommunen för flera år sedan frångått beslut i 
kommunfullmäktige om placeringen vid Hamnvägen och börjat utreda en annan placering. 
Detta liknar tyvärr den likaledes uteblivna informationen om planerna att omplacera de två 
utlovade ishallarna på Järlahöjden till Ektorpsvägen på norra sidan av väg 222. Två tydliga 
exempel av toppstyrning där facknämnden blir förbigången.   
- FRN ännu inte fått en skriftlig redovisning av vem eller vilka som bedömt 
kostnadsökningarna för multihallens placering vid Hamnvägen och hur stora de skulle vara 
- Kapacitetsutredningen innehåller två sporthallar i Fisksätra och att en placering av 
multihallen på platsen för nuvarande sporthall minskar kapaciteten till en (1) för basket, 
handboll, innebandy mm.” 
 
Anna Israelsson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Under informationen av multihallen i Fisksätra informerades att det tänkta läget för 
multihallen inte var lämpligt utifrån att det skulle vara för dyrt att bygga på just den platsen, 
detta på grund av marken. Oppositionen ifrågasatte då vart den nya multihallen kommer 
byggas och undrade huruvida den kan komma att ersätta den befintliga idrottshallen. 
Alliansen kunde inte svara på detta och hänvisade endast till att de nu tittar på vart den ska 
byggas, men sa att de inte kan svara på om multihallen kommer ersätta den befintliga 
hallen.  



 
8 (38) 

 4 december 2019 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Oppositionen påpekade att det är av vikt att den befintliga hallen inte rivs och multihallen 
byggs som ersättning för den befintliga. Detta eftersom kapacitetsutredningen utgått från 
att båda hallar ska finnas. Vänsterpartiet vill även påpeka vikten av att båda hallar finns 
utifrån den kapacitetsökning detta kommer leda till och om Alliansen beslutar att 
multihallen ersätter den befintliga innebär det att de går ifrån den planering som redovisats 
i kapacitetsutredningen.  
Socialdemokraterna yrkade på att Fritidsnämnden skulle få en redovisning av den befintliga 
idrottshallens skick och driftskostnader. Vänsterpartiet stödjer detta yrkande, vilket hela 
oppositionen gjorde. Yrkandet röstades dock ner av Alliansen.  
Om det finns en risk att den befintliga hallen kommer rivas och ersättas av multihallen 
kommer detta innebära en mindre kapacitetsutökning än vad som tidigare beräknats. Och 
om risken finns, vilket Alliansen inte dementerade, är det även bekymrande att alliansen 
röstar ner ett yrkande att hela Fritidsnämnden får en redovisning av den befintliga hallens 
skick och driftskostnader.” 
 
 
- - - - - 
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§ 94  FRN 2019/53 

Redovisning av avgiftsfria sommarlovsaktiviteter 2019 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Nacka kommun har rekvirerat 1 065 098 kronor i statsbidrag för avgiftsfria 
sommarlovsaktiviteter för barn i åldrarna 6–15 år. Då det statliga bidraget ska göra det 
möjligt att utöka kommunernas egna satsningar har kommunen haft dialog med de aktörer 
som redan har i uppdrag att utföra kommunens sommarlovsverksamhet för barn och 
ungdomar.  

Redovisningarna visar att aktörerna som tilldelades uppdraget har erbjudit ett stort och 
varierat utbud av kultur- och fritidsaktiviteter under hela sommaren. Utvärderingarna visar 
att aktiviteterna var välbesökta, mycket uppskattade och har bidragit till integration, 
stimulerat personlig utveckling och skapat nya kontaktytor mellan barn med olika sociala 
bakgrund. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 6 november 2019 
Bilaga: Sammanfattning av aktiviteter och redovisningar från utförare 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”I Saltsjö-Boo likt resterande centrala delar i Nacka finns det stora behov av att få planer. 
Ur perspektivet tillgång på idrottsytor saknas det mycket som tidigare har funnits i 
planerna.  
  
 Boo IP är en regional arena som nyttjas av många människor, inte enbart de som bor i 
närområdet. Därtill finns det redan en stor brist. Planer i breddidrotten borde kunnat få 
mer utrymme.   
  
Norra Boo inte ens finns med på kartan i den nya kapacitetsutredningen. I beräkningen för 
kapacitetsutredningen tas ingen hänsyn närhetsprincipen. Det gör det svårt för 
förtroendevalda att ta ställning till om denna detaljplan kommer att räcka för området.  
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Socialdemokraterna kommer att verka för att åskådliggöra utmaningarna på ett mer 
pedagogiskt vis än den befintliga kapacitetsutredningen. Detta för att till exempel visa hur 
stor bristen är i stadsdelen Boo som redan är stor och som växer. Trots att befolkningen 
nästan dubblats i närområdet sedan 50 år tillbaka, har nästan inga nya idrottsytor 
tillkommit.” 
 
 
- - - - - 
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§ 95 FRN 2019/113 

Information om fortsatt arbete med detaljplan Myrsjö 
sportcentrum 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Fritidsnämnden har yttrat sig i samrådet för Myrsjö sportcentrum (FRN 2018/72 §60). I 
samrådsredogörelsen finns nämndens synpunkter presenterade. Det är först i 
planeringsskedet som nämndens förslag kan tas i beaktan. Det är viktigt att representanter 
från kultur- och fritidsenheten deltar i det fortsatta planeringsarbetet. När nya anläggningar 
ska tas fram ska detta ske i dialog med berörda föreningar. 
Det nuvarande förslaget har en utökad byggrätt för idrottsändamål med cirka 1 400 
kvadratmeter till totalt 19 900 kvadratmeter. Bland annat medför detta en större byggrätt 
för Boo KFUM rackethall vilket är positivt då föreningen sedan länge önskat utveckla sin 
anläggning. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 4 november 2019 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
 
- - - - - 
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§ 96 FRN 2019/108 

Revidering av nämndernas reglementen för utökad 
samordning och upphandling av IT-tjänster/system 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Kommunfullmäktige antog den 23 april 2019 en digitaliseringsstrategi i syfte att möjliggöra 
en mer sammanhållen och kostnadseffektiv digitalisering. Som ett led i att konkretisera 
digitaliseringsstrategin finns ett behov av att samordna upphandling av IT-tjänster/system i 
kommunen. För att åstadkomma en sådan samordning föreslås att kommunstyrelsens 
ansvarsområde utvidgas till att även omfatta samordning och upphandling av samtliga 
nämnders IT-tjänster/system. Förslaget har remitterats till nämnderna. Mot bakgrund av 
att nämndens sammanträde inte kunde avvaktas har fritidsnämndens ordförande genom 
delegationsbeslut beslutat om yttrande i enlighet med bilaga 1. 

Sammanfattningsvis ställer sig fritidsnämnden positivt på förslaget men har framhållit 
vikten av en tydlig process och god samordning samt vikten av att även mindre 
verksamheters behov (t ex kultur- och fritidsverksamheternas) prioriteras när 
upphandlingen av IT-system samordnas.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 28 november 2019 
Bilaga 1: Yttrande, daterat den 4 november 2019 
Bilaga 2: Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott den 15 oktober, § 129 
Bilaga 3: Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse, daterad den 2 oktober 2019 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
 
- - - - - 
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§ 97 FRN 2019/118 

Internbudget fritidsnämnden 2020 

Beslut 
1. Fritidsnämnden fastställer internbudget för år 2020 till 166,3 miljoner kronor enligt figur 
3.1 i bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad 11 november 2019. 

2. Fritidsnämnden fastställer internkontrollplan enligt bilaga 2 till tjänsteskrivelsen daterad 
11 november 2019.  

Ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde den 18 november 2019 (KFKS 
2019/76) att fastställa fritidsnämndens budgetram för 2020 till 166,3 miljoner kronor, vilket 
är en minskning med 0,8 miljoner kronor jämfört med 2019 års budgetram. 
Kommunfullmäktige beslutade i enlighet med fritidsnämndens förslag till fokusområden 
och indikatorer för 2020 samt beslutade i enlighet med fritidsnämndens förslag om en 
utökad reinvesteringsbudget om 6 miljoner kronor. Internbudgeten redovisas i bilaga 1. 
Enligt Nacka kommuns reglemente för intern kontroll ska nämnderna i samband med att 
de beslutar om internbudgeten även anta en internkontrollplan.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 11 november 2019 
Bilaga 1: Internbudget 2020 
Bilaga 2: Internkontrollplan 2020 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
Ella Tegsten (S), Henrik Hermansson (MP) och Bosse Ståldal (NL) deltog inte i beslutet. 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Fritidsnämnden har för lite budgeterat och frågan kvarstår om majoriteten menar att det 
är upphandlingen av fritidsgårdarna som ska stå för den så kallade ”effektiviseringen” av 
fritidsnämndens budget.  
  
I redovisningen för att nyttjandet av simhallarna i Nacka som står för maximalt nyttjande 
av skattebetalarnas pengar saknades följande besök.   
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Nacka Simhall: 94 680  
Näckenbadet: 43 558  
  
Skulle besöksantalet på Näckenbadet vara detsamma som vid Nacka Simhall i jämförelse 
med Näckenbadet som är 33% mindre än Nacka Simhall hade antalet besök legat runt 64 
488 personer.  
  
Det finns därför grund för att fundera om lokaliseringen är optimal. Men att maximalt 
nyttjande för skattebetalarnas pengar räcker inte detta som indikator det känns som en 
selektiv syn för hur man beräknar utnyttjandet av idrottsytor i hela Nacka.” 
 
Anna Israelsson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Vänsterpartiet deltar inte i beslutet om internbudgeten. Vid behandlingen i 
kommunfullmäktige hade vi ett eget budgetförslag som vi menar är ett bättre budgetförslag 
för Fritidsnämnden.  
Dessutom finns det i den internbudget som Alliansen nu röstade igenom minskad 
budgeten för fritidsgårdar med två miljoner och endast skrivit att detta kommer vara s.k. 
”effektiviseringar”, utan att förklara vad detta innebär. Detta kunde Alliansen ej heller 
förklara under nämndmöte. Vänsterpartiet vill påpeka att sådana ”effektiviseringar” kan 
leda till försämrad kvalitet hos fritidsgårdarna och att det istället borde satsas på att öka 
kvaliteten, personaltäthet och ökade öppettider av fritidsgårdarna istället för att, nu som 
Alliansen beslutat, spara in två miljoner på dom.” 
 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Viktigt att det i tabellen för målen också finns det/de senaste årens mål/utfall i procent så 
att det blir lättare att förstå målen för de kommande åren. 
Vore bra med motiveringar till förändringar av målen för att kunna förstå bättre , t.ex. 
ökade eller minskade insatser av resurser som personal, anläggningar mm.” 
 
 
- - - - - 
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§ 98 FRN 2019/114 

Beslutsattestant för fritidsnämnden 2020 

Beslut 
Fritidsnämnden utser för år 2020 kultur- och fritidsdirektör Anders Mebius till ordinarie 
beslutsattestant och enhetschef Cortina Lange till ersättare för ansvar 17000 enligt bilaga 1 
till tjänsteskrivelse daterad den 31 oktober 2019. Ordinarie beslutsattestant har rätt att 
vidaredelegera beslutanderätten inom sitt ansvarsområde. Delegationsbesluten ska anmälas 
till nämnden. 

Ärendet 
Enligt kommunens redovisningsreglemente ska nämnderna varje år fatta beslut om 
ordinarie beslutsattestanter samt vid behov om ersättare för dessa.  

Fritidsnämnden föreslås besluta att utse ordinarie beslutsattestant enligt bilaga 1. Det är 
endast den ordinarie beslutsattestant som har rätt att vidaredelegera beslutanderätten inom 
sitt ansvarsområde, det vill säga rätt att besluta om alla lägre nivåers attesträtt. 
Delegationsbesluten ska anmälas till nämnden. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 31 oktober 2019 
Bilaga: Beslutsattestant år 2020 för fritidsnämnden 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 99 FRN 2019/111 

Antagande av ny delegationsordning för fritidsnämnden  

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att anta ny delegationsordning enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen 
daterad den 25 oktober 2019. 

Ärendet 
Fritidsnämndens delegation av beslutanderätt finns i ett styrdokument som benämns 
fritidsnämndens delegationsordning. Fritidsnämndens delegationsordning har behov av en 
övergripande översyn för att bli mer enhetlig med delegationsordningarna i Nacka 
kommun. Flera av förändringarna föreslås utifrån en mer enhetlig utformning mellan 
kultur- och fritidsnämndernas respektive delegationsordningar samt i överensstämmelse 
med ändringar i kommunstyrelsens delegationsordning. I delegationsordningen införs 
strukturella ändringar samt nytt innehåll och struktur för beslut inom 
upphandlingsområdet. Ändringen innebär i korthet att beloppsgränser för beslut inom 
upphandlingsområdet höjs och att fokus läggs på beslutet att inleda upphandling. I övrigt 
innebär förslaget ett antal tillkommande beslutspunkter och revidering av några befintliga  
beslutspunkter i delegationsordningen. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från juridik- och kanslienheten och kultur- och fritidsenheten den 25 
oktober 2019 
Bilaga 1: Förslag till ny delegationsordning för fritidsnämnden  
Bilaga 2: Nu gällande delegationsordning för fritidsnämnden 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade följande: 
 
Punkt 3.3 ändras till: 
Ändring av beslut. Hela beslutskedjan inklusive alla eventuella ändringar redovisas till 
nämnden. 
  
Punkt 5.3 ändras till: 
Beslut att inleda upphandling för samlat beräknat kontraktsvärde mellan 0 kronor upp till 
500 tusen kronor. 
  
Punkt 5.4 ändras till: 
Beslut att inleda upphandling för samlat beräknat kontraktsvärde mellan 500 tusen kronor 
och 1,2 miljoner kronor. 
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Punkt 5.5 ändras till: 
För upphandlingar som har inletts inom dynamiskt inköpssystem som har inrättats. Beslut 
att 
- avbryta 
 
Gunilla Grudevall Steen (L) yrkade bifall till enhetens förslag och avslag på Ella Tegstens 
(S) ändringsyrkanden.  

Beslutsgång 
Fritidsnämnden avslog Ella Tegstens ändringsyrkanden. 
 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Gunilla Grudevall Steens bifallsyrkande.  

Reservationer 
Ella Tegsten (S) reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag och ingav följande. 
 
”Vi föreslår oförändrad nivå för upphandlingar som sker utan nämndens beslut, dvs på 
delegation. Vi ser inte att det finns skäl att höja nivån för upphandlingar utan nämndens 
beslut med 417%(!) som det föreslås. Vidare tycker vi att det är rimligt att delegera 
möjligheten att avbryta en upphandling då det ibland måste ske skyndsamt av legala skäl, 
men tilldelningsbeslutet bör även fortsättningsvis vara ett nämndbeslut. 
  
Majoriteten frånsade sig därmed detta inflytande över nämndens resurser.  
  
Följande yrkanden gjordes;  
  
S yrkar att: 
Punkt 3.3 ändras till: 
Ändring av beslut. Hela beslutskedjan inklusive alla eventuella ändringar redovisas till 
nämnden. 
  
Punkt 5.3 ändras till: 
Beslut att inleda upphandling för samlat beräknat kontraktsvärde mellan 0 kronor upp till 
500 tusen kronor. 
  
Punkt 5.4 ändras till: 
Beslut att inleda upphandling för samlat beräknat kontraktsvärde mellan 500 tusen kronor 
och 1,2 miljoner kronor. 
  
Punkt 5.5 ändras till: 
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För upphandlingar som har inletts inom dynamiskt inköpssystem som har inrättats. Beslut 
att 
- avbryta” 

Protokollsanteckningar 
Anna Israelsson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Under mötet röstade Alliansen igenom en ny delegationsordning för tjänstemännen i 
nämnden. Denna delegationsordning leder till att tjänstemännen utökat sin delegation med 
417%. Oppositionen ifrågasatte detta och röstade emot denna nya delegation då det ej 
motiveras varför möjligheten för förtroendevalda att ha insyn i och kunna ta ställning till 
beslut nu delegeras bort. Socialdemokraterna yrkade på följande förändringar ska göras i 
delegationsordningen:  
 
Punkt 3.3 ändras till: 
 
Ändring av beslut. Hela beslutskedjan inklusive alla eventuella ändringar redovisas till 
nämnden. 
 
Punkt 5.3 ändras till: 
 
Beslut att inleda upphandling för samlat beräknat kontraktsvärde mellan 0 kronor upp till 
500 tusen kronor. 
 
Punkt 5.4 ändras till: 
 
Beslut att inleda upphandling för samlat beräknat kontraktsvärde mellan 500 tusen kronor 
och 1,2 miljoner kronor.  
 
Punkt 5.5 ändras till: 
 
För upphandlingar som har inletts inom dynamiskt inköpssystem som har inrättats. Beslut 
att 
 
- avbryta 
 
Alliansen röstade emot yrkandena och röstade igenom delegationsordningen.  
Vänsterpartiet ställer sig bakom detta yrkande tillsammans med resten av oppositions-
partierna.” 
 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Nämnden bör få en uppföljning av hur den nya delegationen har fungerat.” 
 
- - - - - 
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§ 100 FRN 2019/116 

Inhyrning av idrottsanläggningar 

Beslut 
Fritidsnämnden fattar följande beslut: 
1. Fritidsnämnden ska hyra en temporär sporthall på Kvarnholmen för cirka 500 000 
kronor per år under cirka 2,5 år. 
2. Fritidsnämnden ska hyra en bollplan på cirka 1600 kvadratmeter på Rustas tak för cirka 
175 000 kronor per år under fem år. 

Ärendet 
Inom den aktualiserade kapacitetsutredningen finns en ny sporthall på Kvarnholmen 
inplanerad till år 2021, som ska byggas av Kvalitena AB. Redan nu finns en temporär hall 
som kommunen erbjuds hyra måndag – torsdag kl. 16.00 -21.00 till en kostnad av cirka 
500 000 kr per år fram till dess att den permanenta hallen är färdigställd. 

Fritidsnämnden beslutade vid sammanträde den 18 september 2019 (FRN 2019/50 § 53) 
att en utredning skulle genomföras för hyra en bollspelarplan på Rustas tak av Genova 
fastigheter AB. Ett hyresavtal med en kostnad av cirka 175 000 kr per år finns nu klart att 
teckna. Fritidsnämnden beslutar att via enheten för fastighetsförvaltning hyra in dessa 
objekt och addera dessa anläggningar i utbudet av idrottsanläggningar som kan fördelas till 
föreningslivet.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 11 november 2019 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 101 FRN 2019/110 

Investeringsbidrag hösten 2019 
 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Nacka Ridklubb 50 000 kronor för projektet att 
bygga ny brandtrappa vid ridhuset i Velamsund. 
 
2. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Järla Orientering och Skidor 50 000 kronor för 
projektet Brandsäkring av Järlagården. 
 
3. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Boo KFUM Idrottsavdelning 50 000 kronor för 
projektet Ombyggnad av café i föreningens rackethall. 
 
4. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Boo FF 50 000 kronor för projektet Kanslirenovering 
– köket i cafeteria. 
 
5. Fritidsnämnden beslutar att avslå Föreningen Dansstudion ansökan om 50 000 kronor 
för projektet Funktionsanpassning.  
 
6. Fritidsnämnden beslutar att Nacka Ridklubb, Järla orientering och skidor, Boo KFUM 
och Boo FF senast 12 månader efter att bidraget har utbetalats ska ha inkommit med en 
skriftlig redovisning av de medel som de blivit beviljade. 

Ärendet 
Vid utgången av ansökningsperioden den 1 oktober 2019 har fem ansökningar om 
investeringsbidrag för föreningar med egna anläggningar inkommit. Totalt för 2019 finns 
500 000 kronor att dela ut till investeringsbidrag. Vid nämndsammanträdet den 31 maj 
2019 (FRN 2019/49) beslutade fritidsnämnden att fördela 150 000 kronor till olika 
föreningar. Kvar att fördela hösten 2019 är 350 000 kronor. 
 
Fritidsnämnden föreslås bevilja fyra ansökningar om investeringsbidrag om totalt  
200 000 kronor för hösten 2019. 
 
Investeringsstödet riktar sig till de föreningar som äger eller hyr in sina lokaler och 
anläggningar på egen hand och efterfrågar ekonomiskt stöd för att de ska kunna genomföra 
olika investeringar, renoveringar eller underhållsåtgärder i sina egna anläggningar. Bidrag 
kan inte sökas för investeringsprojekt i lokaler som upplåts per timbasis säsongsvis av 
kommunen och som ingår i kommunens utbud av anläggningar. Föreningar som får avslag 
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har möjligheten att söka på nytt senast den 1 april 2020. En annat alternativ är att söka 
bidrag hos Riksidrottsförbundet, Boverket eller Allmänna arvsfonden. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 15 oktober 2019 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 102 FRN 2019/109 

Projektbidrag hösten 2019 
 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Älta IF  22 000 kronor för projektet – 
Fotbollsintroduktion – från rookie till lagspelare.  
2. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Boo KFUM 35 000 kronor för projektet – 
Badminton flickor 60/40 
3. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Boo KFUM 14 000 kronor för projektet - Kinalåda 
med robotstöd 
4. Fritidsnämnden beslutar att avslå Nacka Ridklubbs ansökan om 5 000 kronor för 
projektet – Hinderrenovering. 
5. Fritidsnämnden beslutar att avslå Nacka Ridklubbs ansökan om 3 000 kronor för 
projektet – Målning av Café Velam och träffpunkt Velams allmänna ytor.  
6. Fritidsnämnden beslutar att avslå Nacka ridklubbs ansökan om 20 000 kronor för 
projektet - Inköp av nya säkerhetsvästar. 
7. Fritidsnämnden beslutar att avslå Nacka ridklubbs ansökan om 30 000 kronor för 
projektet – Inköp av nya säkra lånehjälmar.  
8. Fritidsnämnden beslutar att avslå Boo KFUMs ansökan om 19 000 kronor för projektet 
– Tema racketsport pingis. 
9. Fritidsnämnden beslutar att avslå Boo KFUMs ansökan om 19 000 kronor för projektet 
- Tema racketsport tennis. 
10. Fritidsnämnden beslutar att avslå Boo KFUMs ansökan om 19 000 kronor för projektet 
-  Tema racketsport badminton. 
11. Fritidsnämnden beslutar att avslå Boo KFUMs ansökan om 35 500 kronor för projektet 
– Öppet hus. 
12. Fritidsnämnden beslutar att avslå Boo KFUMs ansökan om 8 500 kronor för projektet 
- Grusläger, tennis. 
13. Fritidsnämnden beslutar att Älta IF och Boo KFUM ska inkomma med en skriftlig 
redovisning av de medel som de blivit beviljade senast 12 månader efter utbetalning skett. 

Ärendet 
Enligt fritidsnämndens riktlinjer ska projektbidraget ge föreningar stöd att genomföra 
projekt som kan höja föreningsverksamhetens kvalitet och/eller ge föreningarna möjlighet 
att pröva nya verksamhetsformer samt att ge föreningar stöd att nå nya grupper.  
 
Sista ansökningsdag för projekt som ska starta under våren 2020 var den 1 oktober 2019. 
Vid detta tillfälle har det kommit in 12 ansökningar om projektbidrag. 



 
23 (38) 

 4 december 2019 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
I höstens ansökningar har föreningarna bland annat sökt projektbidrag för att prova på nya 
verksamhetsformer, få in mer flickor i verksamheten samt att introducera sporten fotboll 
för barn 10 år och äldre. Vissa projekt innefattar satsningar på föreningsutveckling och 
rekrytering av nya målgrupper.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 15 oktober 2019 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 103 FRN 2019/66 

Policy och strategidokument mot våldsbejakande 
extremism och extremt våld 
Politikerinitiativ den 12 mars 2019 av Ella Tegsten (S) 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att kommunen, inom ramen för kommunstyrelsens ansvar, har en 
organisation och strategi för arbetet mot våldsbejakande extremism och extremt våld, och 
förklarar med den noteringen politikerinitiativet färdigbehandlat. 

Ärendet 
I politikerinitiativet föreslås olika utredningar och åtgärder för arbete mot våldsbejakande 
extremism och extremt våld. I juni 2016 antog kommunfullmäktige en strategi mot 
våldsbejakande extremism och extremt våld. I strategin beskrivs bland annat hur Nacka ska 
arbeta för tidig upptäckt och förebyggande av extremistiska miljöer. Kommunens arbete 
mot våldsbejakande extremism och extremt våld bygger på samverkan inom kommunen 
och med andra aktörer i samhället, bland annat polis, säkerhetspolis och civilsamhälle. 
Kommunstyrelsen ansvarar för att leda och samordna detta arbete genom det 
brottsförebyggande rådet (Brå). Kommunen har tagit fram en rutin som beskriver 
säkerhetssamordnarens roll, åtgärder vid konkreta hot och misstankar, samt åtgärder för att 
förebygga extremistiska miljöer. Mot bakgrund av detta anses förslagen i politikerinitiativet 
tillgodosedda. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 25 oktober 2019 
Bilaga 1: Policy och strategidokument mot våldsbejakande extremism och extremt våld. 
Politikerinitiativ från Ella Tegsten (S) den 12 mars 2019 
Bilaga 2: Strategi mot våldsbejakande extremism och extremt våld 
Bilaga 3: Rutin kring våldsbejakande extremism och extremt våld 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till förslagen i politikerinitiativet. 
 
Gunilla Grudevall Steen (L) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  

Beslutsgång 
Ordförande ställde yrkandena mot varandra och fann att fritidsnämnden har bifallit Gunilla 
Grudevall Steens yrkande.  
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Protokollsanteckningar 
Anna Israelsson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Bakgrunden till detta politikerinitiativ är att det i början av 2019 framkom att den 
extremistiska organisationen NMR hyrt in sig i en kommunal kampsportslokal där de 
tränade med vapenattrapper. Detta fick kommunen ett anonymt tips om, men informerade 
inte nämnden om detta fören efter att det redan uppmärksammats i media. Dessutom 
utförde nämnden ej en hot- och riskbedömning mot nämndemännen, även då de omöjligen 
kunnat veta om någon i nämndens särskilda risk för utsatthet eller hot.  
Detta politikerinitiativ påpekar behovet av en samordnare av extremism för alla nämnder, 
detta i och med de stora bristerna i hanterandet av förebyggande mot extremism i 
kommunen, information till nämnderna och hot- och riskbedömningen. Detta 
politikerinitiativ svaras endast med att det finns en  policy och riktlinjer för detta.  
Vänsterpartiet ser det som positivt att det finns en policy och riktlinjer för extremism i 
kommunen, men anser att en sådan nu visat sig vara verkningslös. En samordnare som 
arbetar övergripande i kommunen för att förebygga extremism samt att arbeta aktivt med 
den policy som finns ses klara fördelar med. Det bör ej ligga på enskilda tjänstemän att göra 
bedömningar huruvida en organisation är extremistisk eller ej dessutom bör det ej ligga på 
enskilda tjänstemän att göra bedömning huruvida nämndemän bör genomgå en hot- och 
riskbedömning eller ej. Detta är dock något som en särskild samordnare bör arbeta med.  
Politikerinitiativet röstades ner av Alliansen, oppositionen röstade för politikerinitiativet. 
Det går därmed inte att se någon annan förklaring än att Alliansen anser att hanterandet av 
NMR i början av detta år skedde korrekt, medans oppositions-partierna ser kraftiga brister 
som bör åtgärdas.” 
 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Socialdemokraterna anser att det finns brister i hur kommunen hanterar frågor som berör 
våldsbejakande extremism. Framförallt visade det betydliga brister i informationshantering 
förra året i hur ärendet av NMRs inhyrning i kommunens lokaler där informationen kring 
deras nyttjande av lokalen först utreddes om NMR var en våldsbejakande grupp eller inte 
och nådde därför inte nämnden förens mycket sent via media. Våldsbejakande grupper 
förekommer i flera ideologiska och religiösa läger och som ärendet har tidigare hanterats 
har inte kommunen idag kapacitet att klara av att göra bedömning av grupperna ensam. 
Polisiär verksamhet hade behövt bli informerad i ett tidigare skede.  
  
Hanteringen av ärendet kan inte anses vara exemplariskt och därför har 
Socialdemokraterna lagt detta förslag både i fritidsnämnden och flera nämnden för att 
samma incident inte ska inträffa igen.” 
 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
”Viktigt att få med även de föreningar och anläggningar som drivs av andra än 
kommunen.” 
- - - - - 
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§ 104 FRN 2019/3 

Utveckling av bergrum och skyddsrum samt samtal med 
Erstaviks Fideikommiss gällande utveckling av lokaler 
för fritids- och idrottsanläggningar 
Politikerinitiativ den 3 januari 2019 av Richard Wendt (M) 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar följande. 
1. Förslaget i politikerinitiativet om att utreda möjligheten att utveckla kultur- och 
friluftsanläggningar i bergrum behöver klarläggas inom ramen för pågående eller 
kommande stadsutvecklingsprojekt i enlighet med beslut i kommunfullmäktige. 
2. Det noteras att identifiering av skyddsrum löpande utreds i olika 
fastighetsutvecklingsprojekt vilket uppfyller förslaget i politikerinitiativet. 
3. Det noteras att det redan pågår ett arbete som uppfyller intentionerna i förslaget i 
politikerinitiativet om att hitta lämplig mark för idrottsytor inom Erstaviks Fideikommiss.  
 
Dessa delar av politikerinitiativet är med detta färdigbehandlade. 

Ärendet 
I del av politikerinitiativ av Richard Wendt (M) har föreslagits att identifiera möjliga ytor i 
bergrum och skyddsrum samt att utreda möjligheter till markarrende hos Erstaviks 
Fideikommiss för fritids- och idrottsanläggningar. Samtal förs med Erstaviks Fideikommiss 
om möjligheter att arrendera mark för att utveckla idrottsanläggningar.  
Vad gäller utveckling av bergrum för nya ändamål, gärna som fritidsanläggningar, behöver 
detta klarläggas i pågående eller kommande detaljplanearbeten i enlighet med beslutet i 
kommunfullmäktige. Beträffande skyddsrum ska detta beaktas i olika fastighetsprojekt. Mot 
bakgrund av det arbete som redan gjorts och pågår kring ovan nämnda frågor kan 
politikerinitiativet anses färdigbehandlat.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 31 oktober 2019 
Bilaga 1: Politikerinitiativ  

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till förslagen i politikerinitiativet. I yrkandet instämde Henrik 
Hermansson (MP) och Bosse Ståldal (NL). 
 
Gunilla Grudevall Steen (L) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
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Beslutsgång 
Ordförande ställde förslagen mot varandra och fann att fritidsnämnden har beslutat i 
enlighet med Gunilla Grudevall Steens yrkande.  

Protokollsanteckningar 
Anna Israelsson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Detta politikerinitiativ gäller att utreda möjligheterna att använda fler alternativa platser 
för idrottsanläggningar. Tjänstemännen besvarar, endast på vissa av de platser 
politikerinitiativet vill utreda, med att det redan besvarats. Vänsterpartiet ser det som 
positivt att utreda alternativa ytor för idrottsutövande för att alla möjligheter till fler 
idrottsytor kan byggas i kommunen är positivt, särskilt då det råder en stor brist på 
idrottsytor i hela kommunen. Naturligtvis bör ej ytor som redan utretts utredas igen, men 
de ytor som ej utretts bör utredas.  
Alliansen röstade emot politikerinitiativet medans oppositionen röstade för att utreda fler 
alternativa platser där idrottsytor kan skapas.” 
 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Socialdemokraterna yrkade bifall till fd Ordförande för nämnden Richard Wentds motion 
förutom att upphandla fritidsverksamheten.  
  
Hela motionen anses vara av utredande karaktär, vi håller därför inte med om alla detaljer 
men utredande syften kan dra slutsatser och information till nämnden som är givande.” 
 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 105 FRN 2019/107 

Fotbollsplan på överdäckningen av väg 222 i centrala 
Nacka 
Politikerinitiativ den 18 oktober 2019 av Bosse Ståldal (NL)   

Beslut 
Fritidsnämnden bifaller förslaget i politikerinitiativet om att i fortsatt arbete med 
detaljplanen utreda möjligheten att placera en 5-spelarplan på den planerade 
överdäckningen av väg 222. 

Ärendet 
Politikerinitiativet föreslår en utredning av möjligheten att placera en fotbollsplan på den 
planerade överdäckningen av väg 222 vid centrala Nacka.  
 
Överdäckningens markplan är en yta på 29 x 250 meter som är planerad som aktivitetspark. 
Den aktuella ytan rymmer en 5-spelarplan med måtten 30 x 15 meter eller 30 x 20 meter. I 
arbetet med detaljplanen föreslås möjligheten att utreda en 5-spelarplan som en del av 
aktivitetsparken.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 31 oktober 2019 
Bilaga: Politikerinitiativ 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 106 FRN 2018/136 

Motion - Badhus i Fisksätra 
Motion den 18 december 2018 av Sidney Holm och Lisskulla Zayane (MP)   

Beslut 
Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut, 

Kommunfullmäktige avslår förslaget i motionen eftersom kommunen har beslutat att 
bygga en simhall vid Saltsjöbadens idrottsplats som bedöms uppfylla det behov som anges i 
motionen.  

Ärendet 
Motionärerna föreslår att kommunen undersöker möjligheterna att i Fisksätra anlägga ett 
mindre badhus med 15-metersbassäng samt relaxavdelning.  

Kommunen har beslutat att bygga ett nytt Näckenbad vid Saltsjöbadens idrottsplats som 
bedöms fylla de behov som anges i motionen.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 13 november 2019 
Bilaga 1: Motion – Badhus i Fisksätra  
Bilaga 2: Protokollsutdrag KSAU remiss motioner 

Yrkanden 
Henrik Hermansson (MP) yrkade bifall till förslaget i motionen. Ella Tegsten (S) instämde i 
yrkandet. 
 
Gunilla Grudevall Steen (L) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  

Beslutsgång 
Ordförande ställde förslagen mot varandra och fann att fritidsnämnden har beslutat i 
enlighet med Gunilla Grudevall Steens yrkande. 
 
Bosse Ståldal (NL) deltog inte i beslutet.  

Protokollsanteckningar 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”NL har inte gett upp hoppet om att en ny simhall i Fisksätra skulle gör störst nytta och 
vara en mer tillgänglig och hållbar placering än vid Saltsjöbadens IP. Att bygga på lösan lera 
riskerar att bli mycket kostsamt och riskfyllt. Ända in i kaklet för en simhall i Fisksätra!” 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Anna Israelsson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Detta politikerinitiativ går i linje med Vänsterpartiets förslag att flytta den planerade 
simhallen vid Saltsjöbaden till Fisksätra. Den planerade simhallen bör byggas i Fisksätra 
och ej i Saltsjöbaden.  
Den planerade simhallen i Saltsjöbaden som Alliansen beslutat om skulle byggas på 
sankmark, vilket skulle leda till en ökad kostnad i byggandet samt en ökad risk för ras av 
simhallen. Dessutom är det ett större behov av simhall i Fisksätra där fler personer har 
behov av att lära sig simma och utifrån närhetsprincipen är en mer lämplig plats för en 
simhall.” 
 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Lokaliseringen och byggnationen av simhall i Näckenbadet har flera gånger visat sig vara 
otillräcklig. S yrkade bifall till motionen i bakgrund till tidigare förslag om att omlokalisera 
simhallen till Fisksätra.” 
 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 107 FRN 2019/120 

Ansökan om stöd för Friska Nacka 2020   

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Järla Orientering 80 000 kronor för Friska Nacka 
2020. 

2. Fritidsnämnden beslutar att Järla Orientering ska inkomma med en redovisning av Friska 
Nacka senast den 31 december 2020. 

Ärendet 
Järla Orientering har under ett antal år bedrivit en verksamhet de kallar Friska Nacka. 
Föreningen beskriver verksamheten som en folkhälsosatsning med syfte att locka ut fler 
människor i naturen med hjälp av en lättare form av orientering. Föreningen har inkommit 
med en ansökan om stöd på 160 000 kronor för att genomföra Friska Nacka 2020 på 
samma sätt som under 2019. 
 
Fritidsnämnden beslutade i januari 2019 att ge Järla orientering ett stöd på 75 000 kronor 
för att kunna genomföra en utökad satsning på verksamheten Friska Nacka, FRN 2019/9 § 
12. Den utökade satsningen innebar att trycka upp nya kartor som skulle delas ut 
tillsammans med lokaltidningen NackaVärmdö-posten. Kartorna nådde på så sätt alla 
Nackas invånare och är en unik blandning av idrott och kultur, då många besökspunkter är 
placerade vid Nackas offentliga konst. 
 
Friska Nacka bedöms bidra både till förbättrad folkhälsa samt en ökad kunskap om 
kommunen. Den unika blandningen av idrott och kultur gör att verksamheten når nya 
målgrupper. Mot bakgrund av detta beviljas föreningen Järla Orientering 80 000 kronor för 
att kunna genomföra Friska Nacka 2020. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 13 november 2019 
Bilaga 1. Ansökan om stöd för Friska Nacka 2020 från Järla Orientering 
Bilaga 2. Redovisning av Friska Nacka 2019 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 108 FRN 2019/47 

Basketkorg på Älta IP  
Medborgarförslag den 8 april 2019  

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bifalla medborgarförslaget om att sätta upp basketkorgar på 
Älta IP. 

Ärendet 
Medborgarförslaget innebär ett förslag om att sätta upp basketkorgar på Älta IP. Förslaget 
bidrar till att bredda utbudet av fritidsaktiviteter och till en levande idrottsplats. Förslaget 
ryms inom fritidsnämndens budget och beviljas.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 9 juli 2918 
Bilaga 1: Medborgarförslag 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 109 FRN 2018/132 

Simbassäng i multisporthallen i Fisksätra 
Medborgarförslag den 3 december 2018   

Beslut 
Fritidsnämnden avslår förslaget i medborgarförslaget eftersom kommunen har beslutat att 
bygga en simhall vid Saltsjöbadens idrottsplats som bedöms uppfylla det behov som anges i 
medborgarförslaget. 

Ärendet 
I ett medborgarförslag föreslås att den planerade multisporthallen i Fisksätra även ska ha en 
simbassäng.  
 
Kommunen har beslutat om inriktningen för en ny flexibel multisporthall i Fisksätra, som 
ska ge förutsättningar för flera olika idrotter. Den nya hallen ska bland annat innehålla viss 
friidrottinriktning. Det finns inga förutsättningar att även planera för en simbassäng i 
föreslagen multihall.  
 
Kommunen har beslutat att bygga ett nytt Näckenbad vid Saltsjöbadens idrottsplats som 
ska kunna möta de behov som förslagsställaren menar att boende i Fisksätra har.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 15 november 2019 
Bilaga: Medborgarförslag – simbassäng i multisporthall 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till medborgarförslaget. 
 
Gunilla Grudevall Steen (L) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande ställde förslagen mot varandra och fann att fritidsnämnden har beslutat i 
enlighet med Gunilla Grudevall Steens yrkande.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Medborgarförslaget syftar till att omlokalisera simhallen till Fisksätra i form av 
komplettera multifunktionshallen. Det är ett bra förslag som går i linje med S tidigare 
yrkanden kring omlokalisering och byggnation av simhallen som vi förordat bör ligga i 
Fisksätra och inte i Näcken.” 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Anna Israelsson (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Detta medborgarförslag går i linje med Vänsterpartiets förslag att flytta den planerade 
simhallen vid Saltsjöbaden till Fisksätra. Den planerade simhallen bör byggas i Fisksätra 
och ej i Saltsjöbaden.  
Den planerade simhallen i Saltsjöbaden som Alliansen beslutat om skulle byggas på 
sankmark, vilket skulle leda till en ökad kostnad i byggandet samt en ökad risk för ras av 
simhallen. Dessutom är det ett större behov av simhall i Fisksätra där fler personer har 
behov av att lära sig simma och utifrån närhetsprincipen är en mer lämplig plats för en 
simhall.” 
 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Se §106.” 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 110 FRN 2019/24  

Delegationsbeslut 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar handlingarna till protokollet. 

Ärendet 
- Ordförandebeslut gällande revidering av reglementen för utökad samordning och 
upphandling av IT-tjänster/system, FRN 2019/108, 2019-11-04 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade handlingarna till protokollet.  
 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 111 FRN 2019/25  

Anmälningar  

Beslut 
1. Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  

2. Fritidsnämnden beslutar att skicka politikerinitiativ från Henrik Hermansson (MP): 
”Komplettering till kapacitetsutredning” till beredning. 
 
3. Fritidsnämnden beslutar att skicka politikerinitiativ från Henrik Hermansson (MP): ”Fler 
näridrottsmöjligheter i områdena Finnboda, Finnberget, Henriksdal, Kvarnholmen och 
Saltsjöqvarn” till beredning. 
 
4. Fritidsnämnden beslutar att skicka - Politikerinitiativ från Ella Tegsten (S): ”Undersök 
om ytor i större köpcentrum kan brukas av föreningslivet i samspel med detaljhandeln” till 
beredning. 
 
5. Fritidsnämnden beslutar att skicka - Politikerinitiativ från Bosse Ståldal (NL): ”Sittplatser 
intill idrottsplatser” till beredning. 
 

Ärendet 
- Revisionsskrivelse och rapport från revisorerna i Nacka gällande granskning av 
kommunens strategi för kommunikation med medborgarna, 2019-11-27 
- Politikerinitiativ från Henrik Hermansson (MP): Komplettering till kapacitetsutredning, 
2019-10-16 
- Politikerinitiativ från Henrik Hermansson (MP): Fler näridrottsmöjligheter i områdena 
Finnboda, Finnberget, Henriksdal, Kvarnholmen och Saltsjöqvarn, 2019-10-16 
- Politikerinitiativ från Ella Tegsten (S): Undersök om ytor i större köpcentrum kan brukas 
av föreningslivet i samspel med detaljhandeln, 2019-11-22 
- Politikerinitiativ från Bosse Ståldal (NL): Sittplatser intill idrottsplatser, 2019-11-27 
- Skrivelse från fritidsgårdsverksamheten, Välfärd samhällsservice, 2019-11-15 
-Skrivelse från Saltsjöbadens IF Simning gällande problem med luft- och vattenkvaliteten 
vid Näckenbadet, 2019-11-27 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Fritidsnämnden beslutade att skicka politikerinitiativ från Henrik Hermansson (MP): 
”Komplettering till kapacitetsutredning till beredning.” 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 
Fritidsnämnden beslutade att skicka politikerinitiativ från Henrik Hermansson (MP): ”Fler 
näridrottsmöjligheter i områdena Finnboda, Finnberget, Henriksdal, Kvarnholmen och 
Saltsjöqvarn” till beredning. 
Fritidsnämnden beslutade att skicka - Politikerinitiativ från Ella Tegsten (S): ”Undersök om 
ytor i större köpcentrum kan brukas av föreningslivet i samspel med detaljhandeln” till 
beredning. 
 
Fritidsnämnden beslutade att skicka - Politikerinitiativ från Bosse Ståldal (NL): "Sittplatser 
intill idrottsplatser” till beredning. 
 
 
- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 112  

Övriga frågor  
 
Bosse Ståldal (NL) ställde frågor gällande placering av ishallar i Ektorp. 
På fråga från Ella Tegsten (S) om fritidsnämnden skulle kunna få en genomgång till nästa 
nämnd svarar Gunilla Grudevall Steen (L) att en presentation om aktuell status i 
Järlahöjden kommer att ges på nästkommande sammanträde i februari.  
 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten lät för Socialdemokraternas partigrupp anteckna följande till protokollet. 
 
”Planer på att flytta ishallarna till Ektorp har förekommit med inte informerats till 
nämnden.  
  
Ishallarna ska tydligen förodras flyttas till Ektorp detta trots i konversation med Nacka 
Hockey som tydligt meddelat att de hellre har kvar sin verksamhet i Nacka IP.   
  
S har tidigare lagt förslag kring överdäckning  eller att ta bort två bostadshus för att få plats 
med ett helhetskluster av idrott i Nacka. Att inte bygga två ishallar där gör att de fördelar 
med idrottskluster, tex att kunna värma upp fotbollsplaner med överskottsenergin för 
ishallarna kommer omöjliggöras.  
  
Nacka Hockey har varit tydliga att de ser sin verksamhet bäst att det finns kvar i Nacka IP 
området.” 
 
 
- - - - - 
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